



PASS ~ LAISSEZ-PASSER

Wednesday 22 Mercredi VALID	Thursday 23 Jeudi VALID	Friday 24 Vendredi VALID	Saturday 25 Samedi NOT VALID	Sunday 26 Dimanche NOT VALID
--	--	---	---	---

**NK
GTTC**



**Race
#12
Shopping**



Print this page and give it to the steward at the Ster Gate to access the Shopping Center. On Motorway Verviers - St.Vith (E421-A27) --> Exit n°10 : Francorchamps.

When :

Wednesday June 22 : from 13:00 to 22:30
Thursday June 23 : from 07:00 to 22:00
Friday June 24 : from 07:00 to 22:00

In exchange for this page, the steward will stick on the windscreen of your vehicle the correct sticker-pass, according to the function of your vehicle.

—> Trucks, mobile workshops, mechanic vans and private cars will be in your own paddock Shopping Center.

When you have the sticker on your windscreen you are free to leave or enter the paddock or parking 24h/24h, from Wednesday to Sunday.



Imprimez cette page et donnez-la au steward à l'entrée Ster pour accéder au Shopping Center. Autoroute Verviers - St.Vith (E421-A27) --> Sortie n°10 : Francorchamps

Quand :

Mercredi 22 juin : de 13:00 à 22:30
Jeudi 23 juin : de 07:00 à 22:00
Vendredi 24 juin : de 07:00 à 22:00

En échange de cette page, le steward collera un sticker laissez-passer sur le pare-brise de votre véhicule, correspondant à la fonction de votre véhicule.

—> Camion, camionnette, voiture-atelier et voiture privée : dans votre propre paddock.

Dès que le sticker est apposé sur le pare-brise, vous êtes libre d'entrer et de sortir des paddocks ou parking 24h/24h, du mercredi au dimanche.